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PROTOKÓŁ NR XXXVI/13 

 

z sesji Rady Gminy Jaśliska odbytej w dniu 18 stycznia 2013 r. o godz. 16
00

 w sali 

konferencyjnej  Urzędu Gminy w  Jaśliskach. 

 

 W sesji udział wzięli następujący radni: Jan Szymczakowski, Stanisław Lorenc, 

Teresa Mezglewska, Helena Madej, Leszek Madej, Bogusława Gwiżdż, Piotr Smoleń, 

Krzysztof Kostycz, Renata Pelczar, Krzysztof Krok, Wacław Futyma i Wioletta Puchalik. 

 Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt - Ignacy Lorenc, Z-ca Skarbnika - Joanna Lipka            

oraz sołtysi. 

 Listy obecności stanowią  załączniki do protokołu. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Jaśliska  Bogusława Gwiżdż  słowami:               

,, Wysoka  Rado, otwieram XXXVI sesję Rady Gminy Jaśliska ''.  

Powitała wszystkich zebranych i  na podstawie listy obecności stwierdziła, że obrady                   

są prawomocne. Na sekretarza obrad powołała radną Teresę Mezglewską oraz przedstawiła 

proponowany porządek obrad, tj.: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja Wójta  z działalności międzysesyjnej. 

3. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy. 

4. Zapytania i wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej.  

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a)  rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Jaśliska /druk nr 163/. 

6. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

      7.  Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

      8.  Zamknięcie sesji. 

 

 Wójt Ignacy Lorenc  wnioskował o zmianę  w porządku obrad polegającą                   

na wprowadzeniu   w punkcie 5 dwóch dodatkowych uchwał: w podpunkcie b) uchwały          

w sprawie uchylenia uchwały nr XXXV/165/12 z dnia 28  grudnia 2012 r. w sprawie 

uchwalenia ,,Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Jaśliska'' - druk 

nr 164, i podpunkcie c) uchwały w sprawie uchwalenia ,,Regulaminu utrzymania czystości        

i porządku na terenie Gminy Jaśliska'' - druk nr 165. 

Wniosek poddano pod głosowanie i przyjęto jednomyślnie /głosowało 12 radnych/. 

 Przewodnicząca Rady uzupełniony o wniosek Wójta porządek obrad przedstawiła          

i poddała pod głosowanie. 

Porządek obrad  po zmianach przyjęto jednomyślnie /głosowało 12 radnych/. 

 

Ad. 2. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej 

 

 Wójt I. Lorenc złożył informację z działalności międzysesyjnej. Informował o: 
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 dokonaniu uzgodnień ze spółką Emitel odpowiedzialnej za zmiany retransmisji 

programów, 

 sprzedaży części  urządzenia i anteny, 

 dopełnieniu wszystkich formalności na wszczętym przez Biuro Regionalne Wojewody 

postępowaniu dotyczących przyjęcia lasów w Posadzie Jaśliskiej  i w Jaśliskich, 

 sprawie dotyczącej przyjęcia drogi, gdzie rosną wiązy i drogi  na odcinku Jaśliska góra 

- Jaśliska dół ( pod miasto) w kierunku Posady Jaśliskiej, 

 otrzymaniu uchwał z Lokalnej Grupy Działania - Krainy Nafty pozytywnie 

oceniających wnioski złożone przez gminę: na budowę chodnika, budowę oświetlenia 

w Zilu i na połączeniu Wola Niżna  - Posada Jaśliska oraz remont piwnic, 

 prowadzonych rozmowach ze słowacką firmą Tatra odnośnie  inwestycji związanych z 

infrastrukturą sportową  sportów zimowych na terenie Gminy Jaśliska, 

 pracach dotyczących przekazania dróg Nadleśnictwu Rymanów, 

 przygotowaniu wniosków do Krainy Nafty w ramach działania małe projekty             

na dofinansowanie utwardzenia placu przy Domu Ludowym w Woli Niżnej i Posadzie 

Jaśliskiej, 

 przygotowaniu porozumienia pomiędzy gminą a  Pana Janem Łątka dotyczącym 

zaległości oraz odmowie podpisania tego porozumienia przez Pana Łatkę, 

 złożonej ofercie przez Pana Jana Łątkę na zakup czterech drewnianych domków. 

 

Ad. 3. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy 

 

 Wójt I. Lorenc przedstawił informację z realizacji uchwał podjętych na XXXV sesji 

Rady Gminy Jaśliska. Informację przyjęto bez uwag. 

 

Ad. 4.  Zapytania i wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

 W punkcie tym radna T. Mezglewska w ramach przypomnienia, prosiła by podczas 

wynajmów sali  zwracać uwagę na zakaz palenia  papierosów w pomieszczeniach; 

argumentując to niszczeniem się namalowanego tam obrazu oraz niszczeniem  się firanek                 

i problemem w  ich zawieszaniu. Następnie przedstawiła problem związany z dojazdem do  

posesji Państwa Mezglewskich w miejscowości Jaśliska. 

 S. Lorenc wychodząc z zasady,  że zgoda buduje, niezgoda rujnuje; proponował aby 

pochylić się nad skargą, która jak stwierdził, nie rozwiązuje problemu. W sytuacji, jeżeli ktoś 

chce inwestować,  proponował, ażeby pochylić się nad sprawą i znaleźć rozwiązanie, aby 

oczekiwania Pana Mezglewskiego, jak i innego sąsiada zostały zrealizowane.  

 

Ad.5. Podjęcie uchwał 

 

 Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do podjęcia uchwał. 

Przewodniczący Rady B. Gwiżdż  przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Wójta Gminy Jaśliska. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 
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 K. Krok informował, że Komisja Rewizyjna po rozpatrzeniu skargi                              

Pana H. Mezglewskiego uważa, że skarga jest niezasadna i pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 B. Gwiżdż odczytała treść  i poddała pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXXVI/177/13 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 18 stycznia 2013 r. 

 

w sprawie  rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Jaśliska 

 

 

Uchwałę podjęto większością głosów: 11 „za” przy 1 ,,wstrzymującym się" / głosowało          

12 radnych/. 

Uchwała otrzymała Nr XXXVI/177/13 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 B. Gwiżdż zgodnie z porządkiem obrad przedstawiła kolejny projekt uchwały            

w sprawie uchylenia uchwały nr XXXV/165/12 z dnia 28  grudnia 2012 r. w sprawie 

uchwalenia ,,Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Jaśliska''. 

Pytań nie było. 

 Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Środowiska L. Madej przedstawił 

pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 

 B. Gwiżdż odczytała treść  i poddała pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXXVI/178/13 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 18 stycznia 2013 r. 

 

w sprawie uchylenia uchwały nr XXXV/165/12 z dnia 28  grudnia 2012 r. w sprawie 

uchwalenia ,,Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Jaśliska'' 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie / głosowało 12 radnych/. 

Uchwała otrzymała Nr XXXVI/178/13 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Następnie Przewodniczący Rady B. Gwiżdż   przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia ,,Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Jaśliska''. 

 L. Madej informował, że Komisja Rozwoju  Gospodarczego i Środowiska pozytywnie  

zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 B. Gwiżdż odczytała treść  i poddała pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXXVI/179/13 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 18 stycznia 2013 r. 

 

w sprawie uchwalenia ,,Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Jaśliska'' 
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Uchwałę podjęto większością głosów: 9 „za” przy 2 ,,przeciwnych" i 1 ,,wstrzymującym się" 

/ głosowało 12 radnych/. 

Uchwała otrzymała Nr XXXVI/179/13 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 6. Oświadczenia radnych , Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

 S. Lorenc  nawiązując do wypowiedzi Wójta I. Lorenc odnośnie prowadzonych przez 

niego rozmów z  firmą słowacką Tatra oświadczył: -  oby umiarkowany optymizm, okazał się 

dużym. 

Oświadczył też, że wielkim pozytywem jest to, że piwnice zaczynają ,,przezierać''                    

i podkreślił, że są jedną z największych atrakcji zabytkowych. 

 Następnie głos zabrała Przewodniczący Rady B. Gwiżdż. Informowała, że rada           

ma do rozpatrzenia dwie sprawy dotyczące: kolejnej skargi i pisma skierowanego                   

do Przewodniczącego Rady Gminy, po czym korespondencję przekazała Z-cy 

Przewodniczącego  Piotrowi Smoleń celem przedstawienia  jej treści.  

 P. Smoleń na wstępie informował, że do Rady Gminy Jaśliska wpłynęło pismo od 

Pana Józefa Kuśnierza, zamieszkałego Jaśliska 34, a następnie odczytał jego treść oraz treść 

załączników do pisma. Przedstawił również pismo Pana Józefa Kuśnierz skierowane do 

Przewodniczącego Rady Gminy Jaśliska i Wójta Gminy Jaśliska dotyczące niezwłocznego 

uregulowania zaległej należności za korzystanie z nieruchomości Pana Kuśnierza                   

w Jaśliskach, na której stoi Dom Ludowy. 

 B. Gwiżdż zwróciła się z pytaniem do Wójta I. Lorenc: jak Wójt myśli to uregulować? 

Wójt I. Lorenc wyjaśnił, że to on odpowiada za finanse i musi mieć zgodnie z prawem. 

Dodał, że w tej chwili nie ma podstaw do zapłacenia. 

 Następnie B. Gwiżdż informowała, że  sprawę skargi przekazuje Komisji Rewizyjnej. 

Zwróciła się z pytaniem do radnych, czy wszyscy wyrażają zgodę, żeby Komisja Rewizyjna 

skargę rozpatrzyła? 

 K. Krok zabierając głos zaproponował zorganizować zebranie. Stwierdził,  że w całej 

tej sprawie, może wypowiedzieli by się mieszkańcy. Proponował zaprosić radnych, Wójta 

celem przedyskutowania, jak rozwiązać problem. 

 Wójt I. Lorenc wyjaśnił, że nie ma stwierdzenia nieprawidłowości w postępowaniu, 

jeśli chodzi o przekazanie. Powiedział, że jest skarga na Wójta. Prosił, aby  skargę rozpatrzeć. 

To jest Wasze zadanie - dodał. 

 B. Gwiżdż poparła propozycję K. Krok odnośnie zorganizowania spotkania. Zwróciła 

się  z pytaniem do sołtysa Jana Farbaniec, dotyczącym możliwości zwołania zebrania. 

 J. Farbaniec wyraził swoje zdanie w tym temacie. Powiedział, że to nie da nic. 

Odnośnie wsi stwierdził, że ,,jeżeli będzie opinia choćby nawet pozytywna, czy negatywna        

i tak to nie jest wiążące''. I w oczach prawa szkoła i działka szkolna jest zasobem gminnym, 

nie jest wiejskim i wieś raczej do tego nie ma nic.    

Następnie, wywiązała się dyskusja, w której udział wzięli: Przewodniczący Rady B. Gwiżdż, 

Wójt I. Lorenc oraz sołtys wsi Jaśliska J. Farbaniec.  

W wyżej wymienionej dyskusji poruszono tematy: 
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- wymiany gruntu pomiędzy gminą a Panem J. Kuśnierz. 

- zwołania zebrania.  

 Przewodniczący Rady B. Gwiżdż prosiła J. Farbaniec o zorganizowanie spotkania 

celem wysłuchania opinii mieszkańców.  

 Dalej toczyła się dyskusja odnośnie zorganizowania zebrania  i kwestii będącej 

przedmiotem skargi. 

  Następnie Przewodniczący Rady przekazała skargę Komisji Rewizyjnej i podjęcie 

decyzji pozostawiła Komisji.  

 K. Krok  informował, że jeżeli opinia z zebrania nie jest wiążąca,  to Komisja może 

tylko rozpatrzeć skargę, a późniejszym terminie, gdzie zostaną przygotowane przez Pana 

Wójta wszystkie dokumenty, taki temat można podjąć. Następnie stwierdził, że na dzień 

dzisiejszy, jeżeli nawet zrobimy  to zebranie, to i tak nie mamy podstaw prawnych odnośnie 

sprzedaży czy zamiany.  

 Wójt I. Lorenc informował, że bardzo mocno nad tym pracuje. Tłumaczył, że jeżeli 

będzie miał  wiarygodne dokumenty, na pewno radzie zostaną przedstawione. Informował, że 

na dzień dzisiejszy nie posiada żadnych dokumentów.  

 

Ad.7. Odpowiedzi na zapytania i wnioski 

 

 W punkcie odpowiedzi  na zapytania i wnioski Wójt I. Lorenc odnosząc się do tematu 

dotyczącego wynajmu sali informował, że zawarte jest, na jakich warunkach sala jest 

wydzierżawiana. Stwierdził, że jest mu przykro, że tak się stało. Powiedział, że przy 

kolejnych wynajmach na pewno zostaną dopilnowane wszelkie formalności. Zostaną zawarte 

odpowiednie punkty, ażeby na przyszłość nie powtarzało się to.  

W poruszonej przez T. Mezglewską kwestii dotyczącej drogi dojazdowej do posesji Państwa 

Mezglewskich Wójt I. Lorenc informował, że jest możliwość jej wykonania, aby ona służyła i 

była dobra. Jest tam grunt taki, który w przyszłości byłby wykorzystany przez społeczeństwo. 

Powiedział, że spróbuje znaleźć dobrego projektanta, który pomógłby rozwiązać ten problem 

i podpowiedział by jak to zrobić. Stwierdził, że jest to duży problem. 

Następnie Wójt I. Lorenc będąc przy głosie odniósł się do sprawy dotyczącej zmiany Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego. Powiedział że nie ukrywa, że 

sprawa zmiany tego studium leży mu na sercu. Na dzień dzisiejszy pracujemy nad tym. 

Zaproponował rozwiązanie, które w/g niego - jak stwierdził, jest racjonalne, ,,które, nas 

wprowadzi w jakieś szybsze działanie''. Powiedział, że, gdy uchwalimy, zrobimy wszystkie 

rzeczy, które są wymagane przy tym studium, będziemy mieli ,,przedeptaną ścieżkę'', 

będziemy wiedzieć , jak to dalej poprowadzić i może tym sposobem szybciej da się to zrobić. 

Informował, że ,,w skali stu  procentowej jesteśmy gdzieś w 40 % przy tej zmianie''. 

B. Gwiżdż podała Komisji Rewizyjnej  dwu tygodniowy termin  na rozpatrzenie pisma. 

Wójt I. Lorenc serdecznie podziękował radnym za podjęcie uchwały dotyczącej skargi. 

 

 Ad. 8. Zamknięcie sesji  

   

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Bogusława 

Gwiżdż zamknęła XXXVI sesję Rady Gminy Jaśliska o godz. 17
40

.   
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Protokół sporządziła:                                                                Przewodniczący Rady 

Renata Milan  

 


